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Arbetsgruppen för revidering av förvaltningsstadgan begär utlåtande av bland
andra nämnderna och sektionerna om de ändringar som kommer att föreslås i
förvaltningsstadgan. Ändringarna är markerade med röd text i det
kompletterande materialet som bifogas beredningen.

 Eftersom behovet av ändringar har varit omfattande har arbetsgruppen varit
tvungen att dela upp arbetet i omgångar. I den första omgången har huvudvikt
lagts på preciseringar av avsnittet för tekniska stödtjänster, Skärgårdsrådet som
är tänkt att ersätta områdesnämnderna samt åtgärdsmotion som en helt ny
paragraf i förvaltningsstadgan. Utöver dessa har vissa mindre justeringar gjorts.

Utlåtandet ska vara arbetsgruppen till handa senast 5.2.2021.

Av de nu föreslagna förändringarna är det få som direkt berör verksamheten
inom bildningsavdelningen. Indirekt berörs avdelningen av flera av förslagen. Vad
gäller kapitlet om sektionen för tekniska stödtjänster är det viktigt att framhålla
behovet av kommunikation med  och hörande av användarna  i beslut som berör
fastigheter och områden som används inom bildningsavdelningens verksamheter.
Om det här på något sätt kan framgå av förvaltninsgstadgan är det en fördel.

Beträffande skärgårdsrådet är tanken om att likställa rådet med andra organ för
deltagande och påverkan bra. Den nuvarande statusen för områdsnämnderna har
varit otydlig. Det är också motiverat att skärgårdsrådet består av representanter
för alla fem kommunområden, inklusive Pargas. Den  tredje punkten i § 71 kunde
gärna preciseras, det vill säga i vilka fall är förändringarna i serviceutbudet sådana
att utlåtande av skärgårdsrådet är nödvändigt. Inom bildningsavdelningen görs
många beslut om sådana  ärenden som kan tolkas som förändringar i
serviceutbud. Att alla gånger inbegära utlåtanden i t.ex. tidtabellsfrågor och
öppethållningstider är inte möjligt.

Då arbetet med revideringen av förvaltningsstadgan fortsätter behöver bland
annat frågan om var kollektivtrafiken hör hemma åtgärdas. Det  är varken
motverat eller ändamålsenligt att  bildningsavdelningen ansvarar för t.ex. den
regionala  kollektivtrafiken. Här skiljer sig Pargas modell  från den i  andra
kommuner, där antingen den tekniska sektorn eller näringslivstjänster handhar
frågor som beör ortens kollektivtrafik.

Därtill behöver medborgarinstitutet så snabbt som möjligt formellt få status som



enhet inom bildningsavdelningen genom ändring av förvaltningsstadgan. I
budgeten för 2021 är medborgarinstitutet redan en skild ekonomisk enhet.

Kompletterande material Förvaltningsstadga för Pargas stad, förslag till ändringar

Förslag Bildningsnämnden beslutar ge ovanstående som utlåtande med anledning av
förslaget till ändringar i förvaltningsstadgan för Pargas stad och vill samtidigt
påminna arbetsgruppen om de ändringar som snarast behöver göras gällande
bildningsavdelningen.

Beslut Förslaget godkändes.

 Därtill föreslog ledamot Risto Nurmela , understödd av Lotta Laaksonen, följande
tillägg till stycke 6:

 Före kommunsammanslagningen fanns en kollektivtrafikkommitté. Sedan dess
har uppgifterna för ett sådant organ snarare vuxit, varför det borde övervägas att
återuppliva kollektivtrafikkommittén.

 Bildningsnämnden godkände tillägget till utlåtandet.
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